



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P22151

Latest Arrangements for Rapid Antigen Tests
最新學生快速抗原測試安排

According to the message released by the Education Bureau on 21 February 2023, the requirement for students of secondary schools to undergo daily RAT before going to school will be cancelled with effect from 1 March 2023.

Our school will continue to strictly put in place the various anti-epidemic measures stipulated in the 'Health Protection Measures for Schools' as well as those under the 'Health Advice to schools for the Prevention of COVID-19 issued by CHP. We will also always keep the school environment clean and hygienic in order to safeguard the health of teachers and students.

Should you have any enquiries, please contact the staff of the General Office at 2497 7110.

根據教育局於 2023 年 2 月 21 日發放的訊息，由 2023 年 3 月 1 日起中學生每日回校前必須完成一次快測的要求將會取消。

本校將會繼續嚴格執行《學校健康指引》及衛生防護中心《預防 2019 冠狀病毒病給學校的健康指引》所載的各項衛生防疫措施，並時刻保持校園環境清潔衛生，以保障師生健康。

如有任何查詢，請與校務處職員聯絡 (電話: 2497 7110)。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學


Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

23rd February 2023 二零二三年二月二十三日

